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Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta
Wlocfawek

Wniosek do proiektu budietu miasta Wloclawek na 2020 rok

W imieniu mieszkaric6w ul. Stromej we Wloctawku zwracam siq z proSbA o ujQcie

w bud2ecie miasta Wtoclawka zadania ulatwiajqcego 2ycie i funkcjonowanie zamieszkiwanej

spofeczno6ci lokalnej pod nazwq,,Budowa drogi- ulicy Stromej".

Na spotkaniach z mieszkaicami osiedla Zawi6le, w prowadzonej korespondencji

zapewniaf Pan, 2e inwestycja ta zostanie zaproponowana do bud2etu na rok 2019 w ramach

zadania inwestycyjnego pn.,,Budowa dr6gwewnqtrznych" (pismo l.RNl 7011-zo.2,zoL8UlD

z dnia 13.09.2018r.

W zwiqzku z tym uprzejmie proszq Pana Prezydenta o uwzglqdnienie w/w wniosku

i ujqcie w/w zadania w przysztorocznym bud2ecie miasta Wlocfawek.

Z powazaniem


